

**國立成功大學外國學生獎學金之博士菁英獎學金獲獎確認書**  
**National Cheng Kung University Elite Doctoral Scholarship Acceptance Confirmation**

**獲獎生資訊 Scholarship Recipient Information**

姓名 Name: \_\_\_\_\_

系別 Department: \_\_\_\_\_

領獎期間 Award Duration(YYYY/MM/DD): 起 From \_\_\_\_\_ ~ 訖 To \_\_\_\_\_

本人已閱讀且同意遵守以下條款：

I acknowledge the I have read and agree to comply with the following:

- 國立成功大學外國學生獎學金之博士菁英獎學金之新生獎勵期間為一年，每年續領審查，續領者須符合《國立成功大學外國學生獎學金實施要點》之相關規定。**  
The duration of the **NCKU Elite Doctoral Scholarship for newly admitted students** is **one year**. The scholarship is renewable annually upon review, for which the recipients must meet the requirements set forth in the "**National Cheng Kung University Implementation Guidelines for International Student Scholarships.**"
- 獲獎生不得同時領取政府各機關所提供之外國學生獎（助）學金，違反者取消獲獎資格，重複領取之獎學金應予繳回。  
Scholarship recipients are prohibited from concurrently holding any other government-sponsored scholarships or grants intended for international students. Violation of this rule will result in immediate termination of the scholarship and require repayment of excess funds received.
- 獲獎生經查驗居留證持有「應聘」身分或簽證持有「工作」身分者，應立即停止核發獎學金，並取消獲獎資格。  
Scholarship recipients are prohibited from holding an employment-based Alien Residency Certificate (ARC) or work visa. Violation of this policy shall result in the immediate loss of eligibility and termination of the scholarship.
- 獲獎生於獎勵期間內如有學習態度不佳情形，導師或指導教授得檢具相關具體事證，由國際事務處召開會議審議之；博士菁英獎學金由國際事務處召開外國學生獎學金委員會審議之。  
Scholarship recipients demonstrating consistently poor academic performance may be subject to review upon submission of relevant evidence by advisors to the OIA. In such cases, the OIA shall convene a meeting to determine the best course of action. Reviews for recipients of the Doctoral Achievement Scholarship shall be conducted by the Committee.
- 獲獎生因故休學、退學或無故離校超過一個月以上者，應即停止核發獎學金，並取消獲獎資格。  
The scholarship shall be immediately terminated, and the recipient's eligibility shall be permanently disqualified, in the event the recipient: Takes a leave of absence; withdraws from the University; or accumulates unexcused absences for a period exceeding one month
- 獲獎生如保留學籍，原核定獎學金之資格即予取消。待復學之該學年度，於指定申請期間（依照本校「外國學生申請入學」時間）重新提出申請。  
Scholarship recipients who choose to defer enrollment forfeit their eligibility under their original application. They may, however, reapply during the designated application period for the academic year in which they intend to commence enrollment.
- 獲獎生如未在原系所繼續就讀完成學業，嗣後不得再以就讀其他系所，重新提出申請同一學位獎學金。但依本校相關規定，核定轉讀系所者，於原獎勵期間內，不在此限。  
Scholarship recipients who discontinue their studies in the department where the award was originally granted shall be ineligible to reapply for the same scholarship in a different department at the same academic level. This restriction, however, shall not apply to recipients who transfer departments in accordance with established University regulations.
- 獲獎生於獎勵期間內，如有違反本校校規，受小過以上處分者，自處分確定後之次月停止核發獎學金，並取消獲獎資格。但經評估得以校園服務代替懲處者，於抵除後下一學年度起，得依本要點規定申請獎學金。  
During the award period, scholarship recipients who incur disciplinary action for violating University regulations, equal to or exceeding a minor demerit, shall have their scholarship terminated effective the month following the disciplinary action and be disqualified from future applications. However, exceptions may be granted for recipients permitted to complete on-campus service hours in lieu of other disciplinary measures. Following completion of assigned service work, such individuals may reapply, in accordance with the provisions outlined in this document, for the subsequent academic year.



Signature 簽名：\_\_\_\_\_

Date 日期：\_\_\_\_\_

Student ID 學號：\_\_\_\_\_